

Bestyrelsesmøde - tirsdag 13/4 2023

Nr. 04-2023

Til stede:

Allan Hundrup	Næstformand
Michael Sevel	Medlem
Lillian Buch	Sekretær
Jane Hattesen	Kontor
Erik Frost-Larsen	Suppleant

Fraværende:

Carsten Fruergaard	Formand
--------------------	---------

Bordet rundt:

Lillian: Snak om hvordan man som nyt udefra kommende medlem modtages af den siddende bestyrelse.

Manglede noget intro på sidste bestyrelsesmøde.

Manglede respons tilbage på mail sendt til bestyrelsen med diverse spørgsmål - Svar: alle var pressede især pga alt det forudgående vedr. kontingentregulering.

Ønsker mere åbenhed og feedback på mails, spørgsmål m.v.

Mangler et rigtigt budget, det burde være sammen med regnskabet så alle kan se det.

Svært at lave et korrekt budget, men der burde være et som udgangspunkt, og alle udgifter/indtægter burde gennemgås især pga det store underskud for regnskabsåret 2022.

Lillian sender de sidste 3 sider af regnskabet til Rune så det kan blive lagt ind på hjemmesiden sammen med de første sider der ligger der.

Alle: Der forsøges oprettet et løbsudvalg, men svært at få nogen til at melde sig - dette skal der arbejdes på hvis vi skal kunne afholde løb. Udvalgene opfordres til at snakke med medlemmerne.

Der skal nytænkes ang. indtægter/besparelser.

Bandereklamer - dette undersøges ang. priser og interesser

Sponsor på klubbetøj - det som ikke bruges til mesterskaber

Bruger betalinger - hvor kan vi hente noget ?

Et sponsorudvalg kunne være godt, meget gerne med bl.a. forældre som medlemmer - Facebook grupper kunne være en mulighed for at komme ud til alle.

Michael: (På vegne af Carsten) - der står en sum penge som er indbetaling af nøglebrik-depositum - disse penge ønskes brugt på eliten, hvis medlemmerne ønsker at afgive de 300,00 - det undersøges om det kan lade sig gøre og om vi har nogen udgifter ifm med håndteringen af dette.

Jane: Vedr. Back-up - Dokumenter og mails gemmes i OneDrive

Næste møde **tirsdag 9. maj - kl. 17.00**

Referent Lillian Buch